
Protokół NR XXII z obrad sesji Rady Miejskiej w 
Ostrołęce z dnia 28 czerwca  2004 roku.  
 
Obecni według załączonej listy.   
 
Ad. do pkt 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram XXII sesję Rady Miejskiej w Ostrołęce .  Na   Sekretarza obrad 
proponuję Pana radnego Tadeusza Kaczyńskiego. Czy  ktoś wnosi jakieś uwagi. 
Uwag nie wniesiono.  
Sekretarzem obrad został wybrany radny Rady Miejskiej Tadeusz 
Kaczyński.  
 
Ad. do pkt 3 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   
 
Wprowadzam do porządku obrad sesji Rady Miejskiej następujące projekty 
uchwał:  
- w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2004 rok proponuję do rozpatrzenia 
jako pkt 16 a,  
- w sprawie utworzenia Szkoły Specjalnej przysposabiającej do Pracy w 
Ostrołęce proponuję do rozpatrzenia jako pkt 16 b,  
- zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia „ Planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2004 rok dla powiatu 
Ostrołęka proponuję do rozpatrzenia jako pkt 16 c ,   
 
Proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu XIX sesji Rady Miejskiej / protokół do zapoznania się 

w Kancelarii Rady Miejskiej/. 
5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych Rady Miejskiej oraz wystąpienia 

Przewodniczących Samorządów Osiedlowych. 
  
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Ostrołęce,   
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Prawa, Porządku Publicznego i 
Współpracy z Samorządami Mieszkańców , 



b/ rozpatrzenie sprawozdania  komisji,  
c/ dyskusja,  
d/ podjęcie uchwały,  
e/ złożenie ślubowania przez radnego Rady Miejskiej. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 1 im. Józefa Psarskiego w 
Ostrołęce,  
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty,  
b/ opinia Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców,  
c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji,  
d/ dyskusja,  
e/ podjęcie uchwały. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5 Pułku Ułanów 
Zasławskich w  Ostrołęce,  
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty,  
b/ opinia Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców , 
c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji,  
d/ dyskusja , 
e/ podjęcie uchwały.   
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego  w Ostrołęce,  
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty,  
b/ opinia Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców,  
c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji,  
d/ dyskusja,  
e/ podjęcie uchwały.   
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
nadania statutu Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 4 im. Adama Chętnika  w 
Ostrołęce,  
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty,  
b/ opinia Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców,  
c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji,  
d/ dyskusja , 



e/ podjęcie uchwały.   
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
ustanowienia nagrody specjalnej dla nauczycieli,  
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty,  
b/ opinia komisji :  
- Gospodarki Finansowej,  
- Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców,  
c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji,  
d/ dyskusja , 
e/ podjęcie uchwały.  
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej,  
 a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Gospodarki Finansowej, 
 b/ opinia Komisji:  
     - Rodziny i Opieki Społecznej,   
     - Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców,  
c/ opinia Samorządów Osiedlowych , 
d/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji oraz opinii Samorządów 
Osiedlowych,  
e/ dyskusja , 
f/ podjęcie uchwały.   
 
13. . Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu 
zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie , 
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Gospodarki Finansowej, 
 b/ opinia Komisji:  
     - Rodziny i Opieki Społecznej ,  
     - Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców,  
c/ opinia Samorządów Osiedlowych , 
d/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji oraz opinii Samorządów 
Osiedlowych , 
e/ dyskusja,  
f/ podjęcie uchwały.   
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie  
nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Rodzinie w Ostrołęce,  
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Rodziny i Opieki Społecznej , 
b/ opinia Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców,  
c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji,  



d/ dyskusja , 
e/ podjęcie uchwały.   
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

 szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyjątkiem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 
trybu ich pobierania,   

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska oraz 
Komisji Gospodarki Finansowej,  
b/ opinie komisji:  
-  Rodziny i Opieki Społecznej,  
-  Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców , 
c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji , 
d/ dyskusja,  
e/ podjęcie uchwały.   
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 
akceptacji i przekazania dokumentacji dotyczącej wniosku o 
dofinansowanie z Funduszu Spójności zadania Miasta Ostrołęki  pn. „ 
Modernizacja i rozbudowa systemu odbioru ścieków”,  
a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji:  
- Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej, 
- Gospodarki Finansowej , 
b/ opinie komisji:   
- Zdrowia i Ochrony Środowiska , 
-  Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców  
c/ opinia Samorządów Osiedlowych , 
d/ rozpatrzenie sprawozdań i opinii komisji oraz opinii Samorządów 
Osiedlowych, 
e/ dyskusja,  
f/ podjęcie uchwały.  
 
17. Rozpatrzenie sprawozdania Prezydenta Miasta Ostrołęki z działalności 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie za 2003 rok oraz potrzeby w zakresie 
realizacji pomocy społecznej w 2004 roku,   
a/ wniosek  Komisji Rodziny i Opieki Społecznej , 
b/ opinia Komisji Gospodarki Finansowej , 
c/ opinia Samorządów Osiedlowych , 
d/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji , 
e/ dyskusja ,  
f/ przyjęcie sprawozdania.   



 
18. Rozpatrzenie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o działalności 
Miejskiego Zakładu Komunikacji w Ostrołęce za 2003 rok,  
a/ wniosek Komisji  Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej,  
b/ opinia Komisji Gospodarki Finansowej , 
c/ opinia Samorządów Osiedlowych , 
d/  rozpatrzenie wniosku i opinii komisji oraz opinii Samorządów Osiedlowych,  
e/ dyskusja ,  
f/ przyjęcie informacji.   
 
19. Rozpatrzenie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczącej 
zamówień publicznych udzielonych przez Miasto w 2003 roku,  
a/ wniosek Komisji Gospodarki Finansowej,  
b/ opinie komisji:  
- Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej,  
- Rewizyjnej, 
- Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców,  
c/ rozpatrzenie wniosku i opinii komisji , 
d/ dyskusja,  
e/ przyjęcie informacji.  
 
20. Rozpatrzenie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących 
realizacji:  
1/ uchwał Rady Miejskiej w Ostrołęce podjętych w okresie I kwartału 2004 
roku,  
2/wniosków Przewodniczących Samorządów Osiedlowych w Ostrołęce, 
zgłoszonych w okresie I kwartału 2004 roku,  
3/ wniosków Komisji Rady Miejskiej w Ostrołęce zgłoszonych w okresie I 
kwartału 2004 roku,  
4/ interpelacji i wniosków radnych Rady Miejskiej w Ostrołęce zgłoszonych w 
okresie I kwartału 2004 roku,   
- wniosek Komisji  Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców  
b/ opinie komisji:  
- Gospodarki Finansowej,  
- Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej,  
- Zdrowia i Ochrony Środowiska,  
- Rodziny i Opieki Społecznej , 
- Oświaty ,  
- Kultury, Sportu i Turystyki , 
c/ opinia Samorządów Osiedlowych , 
d/ dyskusja , 
e/ przyjęcie informacji w wymienionych pp.1 , pp. 2 , pp. 3 , pp. 4 . 



 
21. Informacja Prezydenta Miasta o pracy w okresie od 1 kwietnia   2004 
roku  do 31 maja  2004 roku,  
  
22. Odpowiedzi Prezydenta Miasta na interpelacje , wnioski i 
zapytania radnych Rady Miejskiej oraz przedstawicieli Samorządów 
Osiedlowych  
 
23. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miejskiej     
a/ przyjęcie Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady na II 
półrocze 2004 roku 
 
24 .Sprawy różne 
  
25. Zakończenie obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce.  
 
Ad. do pkt 4   
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski 
Protokół z obrad sesji XIX był do wglądu w Kancelarii Rady Miejskiej. Czy 
ktoś wnosi uwagi. Uwag nie wniesiono. 
Głosowanie: 
Za – 18 głosów,  
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się – 0 głosów,  
Protokół został przyjęty.  
 
Ad. do pkt 5 – interpelacje   
Radna Rady Miejskiej – Agnieszka Tańska  
Jakie są perspektywy na uruchomienie w Ostrołęce tramwaju elektrycznego do 
Warszawy.    
 
Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski  
 
W spółkach miejskich w miesiącu czerwcu udzielono niektórym prezesom  
absolutorium. Czy uważa pan że poczyniono to zgodnie z prawem.  
Czy nie należało by porozmawiać z władzami miasta Łomży jak wygląda u nich 
segregacja odpadów.   
Jakie rozwiązania podjęte zostały przez miasto, aby pozyskiwać mieszkania 
socjalne. Czy zapadły jakieś decyzje ?.  
W miesiącu marcu był poruszony temat odnośnie udzielania bonifikat dla 
spółdzielni. Czy podjął Pan jakąś inicjatywę w tej sprawie.   
Czy w najbliższym czasie zapadną jakieś decyzje w sprawie pozyskania 
środków na udział własny w sprawie systemu odbioru ścieków.   



 
 
 
Radny Rady Miejskiej – Andrzej Kania  
Na sesji w dniu 29.04.2004 roku na zadawaną  interpelację nie dostałem 
satysfakcjonującej odpowiedzi. W dniu dzisiejszym chciałbym dopytać się w 
sprawie rozbudowy i modernizacji ścieków. / Pełna interpelacja dopytująca się 
przez radnego na piśmie stanowi  załącznik pod protokółem/.   
Czy miasto nie może wprowadzić stałej opłaty miesięcznej  za parkowanie 
pojazdów na miejskich parkingach.   
 
Radny Rady Miejskiej – Grzegorz Płocha  
Chciałbym uzyskać informację w sprawie śmierdzącej wody która jest w   
kranach  przy ulicy Goworowskiej .  
W sklepach spożywczych na terenie miasta nagminnie spożywa się piwo. 
Bardzo proszę aby służby pana zainteresowały się sprawą.  
  
Radna Rady Miejskiej – Agnieszka Bałazy  
Co się dzieje z budynkiem w Przytułach, który był przekazany dla KULU.  
Jakie są plany w sprawie zagospodarowania skwerku pana Deptały przy ulicy 
Kopernika    
Przy banku PKO S.A. nagminnie jeżdżą samochody ciężarowe  po chodnikach.  
Znaki drogowe przy wjazdach do miasta od strony Pomianu i Grabowa są 
nieczytelne. Bardzo proszę o interwencję służb miejskich  
 
Radny Rady Miejskiej – Wojciech Zarzycki  
Zwrócił się z zapytaniem do Prezydenta Miasta , czy jest możliwe 
dofinansowanie w tym roku z budżetu miasta kwoty 70 tys. złotych  do budowy 
boiska sportowego w Wojciechowicach . INTERCELL SA Ostrołęka 
zadeklarował się dołożyć kwotę 20 tys. złotych.  
Czy miasto zamierza w 2005 roku dalsze wykonanie ulicy Łęczysk  
 
Radna Rady Miejskiej – Maria Skibniewska  
Kiedy planuje  się wykonać asfaltowanie ulicy Astrowej.  
Kiedy miasto zamierza zagospodarować  ulicę  Pędzicha poprzez  zasadzenie 
terenu w krzewy , ponieważ  obecnie jest to zła wizytówka miasta.   
 
Radny Rady Miejskiej –  Tadeusz Jarosik   
Co się dzieje z gruntem przy banku PKO BP przy rynku ul. Prądzyńskiego. 
Czy zmienił się tam właściciel , jeżeli nie to jaki jest tam udział miasta.  
 
Radny Rady Miejskiej – Sławomir Kot  
Przy skrzyżowaniu ulic 11 Listopada – Witosa zamierza się wycinkę dębów.  



Czy nie można było by znaleźć innego rozwiązania dojazdu dla salonu 
samochodowego  
  
Przewodniczący Osiedla „Stare Miasto” – Andrzej Rykowski  
Kto wydał decyzję bez konsultacji z Radą Osiedla na postawienie punktu 
gastronomicznego przy Urzędzie Stanu Cywilnego.   
 
Ad. do pkt 6    
Przewodniczący Komisji Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z 
Samorządami Mieszkańców – Lech Wołczuk   
Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści: 
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
W związku z wygaśnięciem mandatu radnego Pana Franciszka Wiesława Tyszki 
wybranego w okręgu wyborczym Nr 3 z listy Nr 13 " Towarzystwo Przyjaciół 
Ostrołęki” stwierdza się wstąpienie na jego miejsce Pana Ryszarda Zenona 
Sidorzaka , który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów z tej 
samej listy. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie  
Za -16 głosy,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
Po podjęciu uchwały radny Rady Miejskiej Ryszard Sidorzak złożył ślubowanie. 
  
Ad. do pkt 7  
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  
 
Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  
 
Stosownie do art. 58 ust. 6 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty  

(t.j. Dz. U. z 1996 r. Nr 67, poz. 329 z późn. zm.) organ zakładający szkołę 

nadaje szkole pierwszy statut. Statut został opracowany na podstawie 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie 

ramowych statutów publicznego przedszkola oraz publicznych szkół   



oraz innych aktów prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia 

działalności dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę. 

Nadanie szkole statutu przez Radę Miejską jest więc wypełnieniem obowiązku 

ustawowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie  
Za -17 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
 
Ad. do pkt 8   
Komisja Oświaty – opinuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  
 
Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  
 
Stosownie do art. 58 ust. 6 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty  

(t.j. Dz. U. z 1996 r. Nr 67, poz. 329 z późn. zm.) organ zakładający szkołę 

nadaje szkole pierwszy statut. Statut został opracowany na podstawie 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie 

ramowych statutów publicznego przedszkola oraz publicznych szkół   

oraz innych aktów prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia 

działalności dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę. 

Nadanie szkole statutu przez Radę Miejską jest więc wypełnieniem obowiązku 

ustawowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  



Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
 
  
Głosowanie  
Za -17 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
 
Ad. do pkt 9   
Komisja Oświaty – opinuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  
 
Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  
 
Stosownie do art. 58 ust. 6 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty  

(t.j. Dz. U. z 1996 r. Nr 67, poz. 329 z późn. zm.) organ zakładający szkołę 

nadaje szkole pierwszy statut. Statut został opracowany na podstawie 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie 

ramowych statutów publicznego przedszkola oraz publicznych szkół   

oraz innych aktów prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia 

działalności dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę. 

Nadanie szkole statutu przez Radę Miejską jest więc wypełnieniem obowiązku 

ustawowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie  
Za -17 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    



 
Ad. do pkt 10  
Komisja Oświaty – opinuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  
 
Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  
 
Stosownie do art. 58 ust. 6 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty  

(t.j. Dz. U. z 1996 r. Nr 67, poz. 329 z późn. zm.) organ zakładający szkołę 

nadaje szkole pierwszy statut. Statut został opracowany na podstawie 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie 

ramowych statutów publicznego przedszkola oraz publicznych szkół   

oraz innych aktów prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia 

działalności dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę. 

Nadanie szkole statutu przez Radę Miejską jest więc wypełnieniem obowiązku 

ustawowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie  
Za -17 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
 
Ad. do pkt 11  
Komisja Oświaty – opinuje pozytywnie  
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
 
 
 



  
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Proponuję aby nie robić podziału na szkoły społeczne i powszechne. Myślę  że 
nie powinniśmy przyznawać tej nagrody tylko dla osób ze szkół powszechnych.  
Klasyfikacja szkół za olimpiady powinna być jedna dla wszystkich  oraz 
przepisy dostępu do olimpiad obowiązują te same.  
 
Radna Rady Miejskiej – Agnieszka Tańska  
Uważam że ustanowiona nagroda jest zbyt wysoka. Brakuje nam pieniędzy na 
opiekę społeczną i zdrowie. Brakuje nam pieniędzy na wyjazd naszych dzieci do 
zaprzyjaźnionego miasta Meppen. Myślę  aby do sprawy podejść rozważniej. 
  
Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Kaczyński  
Proponuje aby nagrodą objąć tylko finalistów olimpiad . 
  
Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Jarosik  
Żeby przygotować olimpijczyka nauczyciel musi bardzo dużo  włożyć swojej 
pracy. Dlatego uważam że nagroda jest potrzebana dla tych osób które tylko 
osiągnęły wybitne osiągnięcia.  
 
Radny Rady Miejskiej – Andrzej Kania  
Cieszę się, że taka sprawa ujrzała światło dzienne. Niepokoi mnie jedna rzecz , 
dlaczego nie można obejmować tą nagrodą szkół prywatnych.  
 
Radna Rady Miejskiej – Maria Skibniewska  
Pracodawcą do szkół samorządowych jest Prezydent Miasta i on może taką 
nagrodę ustanowić. Zaś w przeciwnym kierunku nagrodę może ustanowić 
właściciel szkoły.  
 
Radny Rady Miejskiej – Paweł Szczęsny   
Jestem przeciwny tej uchwale, ponieważ powinna ona obowiązywać dla 
wszystkich szkół w mieście.  
Wnioskuję o odesłanie projektu uchwały do Komisji Oświaty.  
 
Radny Rady Miejskiej – Lech Wołczuk  
Zgłaszam wniosek przeciwny.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Poddaję pod głosowanie zgłoszony wniosek radnego Pawła Szczęsnego  
Głosowanie  
Za -6 głosów,   
Przeciw - 10 głosów,  
Wstrzymujących się - 4 głosy,  



Wniosek nie uzyskał poparcia. 
  
Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  
W dniu dzisiejszym rozmawiamy tylko o laureatach olimpiad. Projekt uchwały 
ma szansę promować nasze miasto. Nie widzę przeszkód w podjęciu tej uchwały 
dniu dzisiejszym   ponieważ  organ wnoszący projekt uchwały zabezpiecza  
środki na ten cel. Proponuję aby osoby ze szkół prywatnych wnosiły do mnie 
takie projekty uchwał, a będą one rozpatrywane   indywidualnie. 
     
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Poddaję pod głosowanie projekt uchwały.  
Głosowanie  
Za -14 głosów,   
Przeciw – 3 głosy,  
Wstrzymujących się - 3 głosy,  
Uchwała  została podjęta.  
 
Ad. do pkt 12   
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie   
Komisja Rodziny i Opieki Społecznej – opiniuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.   
Głosowanie  
Za -18 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
 
Ad. do pkt 13  
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie   
Komisja Rodziny i Opieki Społecznej – opiniuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
Samorządy Osiedlowe – opiniują pozytywnie  
   
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  



Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.   
Głosowanie  
Za -19 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.   
 
Ad. do pkt 14  
Komisja Rodziny i Opieki Społecznej – opiniuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej. 
   
Głosowanie  
Za -19 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.   
   
Ad. do pkt 15  
Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska – opiniuje pozytywnie   
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie     
Komisja Rodziny i Opieki Społecznej – opiniuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.   
Głosowanie  
Za -20 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
 
Ad. do pkt 16   
Komisja Gospodarki Komunalnej – opiniuje pozytywnie  



Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska – opiniuje pozytywnie   
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie     
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie   
Samorządy Osiedlowe – opiniują pozytywnie  
   
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
 
Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski  
W lutym 2003 roku uchwała poprzednia przeszła głosami 11 za przy 9 
przeciwnych głosach. Była rozpatrywana kwota 121 mln złotych zaś obecnie 
rozpatrujemy kwotę 169 mln złotych. Jak widzimy koszt inwestycji wzrósł .Czy 
na obecną chwilę stać nas na tak duży wzrost finansowy, aby tą inwestycję 
sfinansować. Uważam że koszty są zbyt duże do możliwości i korzyści. Na 
pewno pogorszy się sytuacja finansowa miasta. 
   
Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Jarosik  
System oczyszczalni ścieków w mieście jest na pewno korzystny ekologicznie i 
przyszłościowo. Uważam  że pomysł współpracy z gminami nie jest wymogiem, 
żeby projekt uchwały był zaakceptowany. Największe  w obecnej chwili obawy 
to finanse. Brakuje nam sporo środków finansowych . Uważam również że 
utylizacja tych odpadów nie jest do końca sprawdzona.   
 
Radny Rady Miejskiej – Lech Wołczuk  
Wszystkie Komisje Rady Miejskiej popierają tą uchwałę. Poprzednią uchwałę 
Rada podjęła pozytywnie, więc w dniu dzisiejszym należy również pozytywnie 
podjąć proponowaną uchwałę.   
 
Radny Rady Miejskiej  - Andrzej Kania  
Chciałbym poinformować, że dla dobra mieszkańców Ostrołęki w dniu 
dzisiejszym będę przeciw podjęciu uchwały. Uważam że w obecnej chwili 
miasto jest mocno zadłużone i budowa sortowni odpadów nie jest  możliwa na  
zbyt  wysokie koszty.  
 
Radny Rady Miejskiej – Wiesław Szczubełek   
Jestem dumny , że w dniu dzisiejszym mogę uczestniczyć w podejmowaniu tak 
ważnej decyzji. Jestem gotów zaryzykować gdyż olbrzymie pieniądze możemy 
pozyskać dla miasta.  
 
 
 
 



Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Czy zakres projektu i koszty są już ustalone, bo podaje się różne liczby. 
Zgadzam się  co do potrzeby budowy, lecz czy nie ma innego rozwiązania do 
wielkości budowy tej inwestycji.   
 
Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska  
Inwestycja od początku przedsięwzięcia jest pod nadzorem Rady Miejskiej. 
Przed wykonaniem projektu zrobiona była analiza procesowa, ekonomiczna i 
techniczna. Nie doszliśmy do porozumienia z firmą Intercell, ale to nic nie 
koliduje  aby kontynuować działania w tej kwestii. Z funduszu spójności można 
zrobić to kompleksowo. Gospodarka osadami po pewnym okresie zwróci się. 
Według analizy i rozsądku przedkładamy tą sprawę Radzie Miejskiej  
 
Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  
Nie dziwię się  że w tym temacie jest tak dużo dyskusji, ponieważ chodzi o duże 
pieniądze. Jednocześnie zastanawiam się czy chodzi o dobro miasta , czy dobro 
partii. Politykę w tym momencie proponuję zostawić na bok i rozsądnie 
zastanowić się na tym projektem uchwały. Uważam że osoby  biorące udział w 
kampanii wyborczej pod hasłami proekologicznymi nie powinny w dniu 
dzisiejszym być przeciwni projektowi. Zwracam się z prośbą  do osób które 
chcą rozwoju miasta aby rozsądnie podeszły do sprawy.   
 
Radny Rady Miejskiej – Lech Wołczuk  
Przysłuchując się dyskusji uważam,  że niektórzy radni nadużywają sesję do 
kontynuowania Komisji Technicznej. Odnoszę wrażenie , że jest to przeciąganie 
dyskusji i powtarzanie tego samego co było na komisji. Zgłaszam wniosek 
formalny o zamknięcie dyskusji.   
   
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Poddaję pod głosowanie zgłoszony wniosek radnego Lecha Wołczuka.  
Głosowanie  
Za -12 głosów,   
Przeciw - 3 głosy,  
Wstrzymujących się - 4 głosy,  
Wniosek  uzyskał poparcie.  
  
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Chciałbym poinformować że wpłynął wniosek od grupy radnych w sprawie 
przeprowadzenia głosowania imiennego nad projektem uchwały.  
W wyniku przeprowadzonego glosowania za projektem uchwały głosowało 12 
radnych Rady Miejskiej , przeciw było 3 radnych Rady Miejskiej wstrzymało 
się od głosu 4 radnych Rady Miejskiej. Uchwała została podjęta.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik pod protokółem.   



 
Ad. do pkt 16 a – zmiany w budżecie    
 
Skarbnik Miasta – Bożena Jezierska  
 
Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  
1. Zwiększa się dochody  budżetu miasta Ostrołęki na 2004 r.o kwotę      

2.291.933 zł, 

2. Zwiększa się wydatki  budżetu miasta Ostrołęki na 2004 r. o kwotę 2.291.933 

zł, 

3. Dokonuje się przesunięć planowanych kwot wydatków na kwotę              

212.000 zł, 

Załącznik Nr 4 „Wydatki inwestycyjne w roku budżetowym 2004 oraz na 

programy wieloletnie” do uchwały  Nr 213/XIX/2004 Rady Miejskiej w 

Ostrołęce z dnia 29 kwietnia   2004 r, zastępuje się załącznikiem Nr 2 do 

niniejszej uchwały. 

Po dokonanych zmianach plan wydatków inwestycyjnych na 2004 r. wynosi 

kwotę –19.666.570 zł, w tym z funduszy – 5.438.235 zł. 

Dokonuje się zmian w planie finansowym środków  specjalnych – dział 801, 

rozdz. 80130 (Zespół Szkół Zawodowych Nr 1), polegających na: 

- zwiększeniu przychodów o kwotę – 28.000 zł, 

- zwiększeniu wydatków bieżących o kwotę – 28.000 zł. 

Dokonuje się zmian w planie finansowym gospodarstwa pomocniczego – przy 

Zespole Szkół Zawodowych Nr 1, polegających na: 

- zmniejszeniu stanu środków obrotowych netto na początek roku o kwotę – 

49.467 zł 

- zmniejszeniu stanu środków obrotowych netto na koniec  roku o kwotę – 

49.467 zł. 

Dokonuje się zmian w planie finansowym funduszy celowych, zgodnie z 

załącznikiem Nr 3 do niniejszej uchwały. 



Po  zmianach  dokonanych w  §  1 budżet   miasta  Ostrołęki  określony  

uchwałą  Nr 120/XVII/2003   Rady    Miejskiej w     Ostrołęce  z  dnia  29 

grudnia   2003 r. (zm. uchwała Nr 209/XVIII/2004 Rady Miejskiej w Ostrołęce 

z dnia 11 marca 2004 r, zarządzenie Nr 84/04 Prezydenta Miasta Ostrołęka z 

dnia 31 marca 2004 r, zarządzenie Nr 112/04 Prezydenta Miasta Ostrołęka z 

dnia 27 kwietnia 2004 r, uchwała Nr 212/XIX/2004 Rady Miejskiej w Ostrołęce 

z dnia 29 kwietnia 2004 r, zarządzenie Nr 149/04 Prezydenta Miasta Ostrołęka z 

dnia 31 maja 2004 r,) wynosi:  

1) dochody 125.353.185 zł, 

2) wydatki 126.491.733 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.   
Głosowanie  
Za -16 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
  
Ad. do pkt 16 b  
  
Dyrektor Wydziału – Janusz Gołota   
Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  
 
Tworzy   się  z dniem 1 września 2004 r. Szkołę Specjalną Przysposabiającą do 

Pracy w Ostrołęce. Szkoła Specjalna Przysposabiająca do Pracy w Ostrołęce jest 

publiczną szkołą dla uczniów z upośledzeniem umysłowym  

oraz dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi, których ukończenie 

umożliwia uzyskanie świadectwa potwierdzającego przysposobienie do pracy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
 



  
Głosowanie  
Za -16 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
  
Ad. do pkt 16 c  
 
Dyrektor MOPR – Izabela Żebrowska  
Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  
Wprowadzenie zmian wynika z dużego społecznego zapotrzebowania na turnusy 

rehabilitacyjne dla dzieci w okresie wakacyjnym. Dlatego też istnieje konieczność 

dostosowania środków finansowych do potrzeb środowiska.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego projektu uchwały.  
Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie  
Za -15 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  
Uchwała  została podjęta.    
 
Ad. do pkt 17    
Komisja Rodziny i Opieki Społecznej – opiniuje pozytywnie  
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie   
Samorządy Osiedlowe – opiniują pozytywnie  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego sprawozdania Prezydenta Miasta 
z działalności MOPR za 2003 rok . Do proponowanego sprawozdania radni 
Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym  zostało ono  poddane pod 
głosowanie  radnym Rady Miejskiej.   
Głosowanie  
Za -15 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Sprawozdanie zostało przyjęte.  



 
Ad. do pkt 18  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej – opiniuje 
pozytywnie  
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie   
Samorządy Osiedlowe – opiniują pozytywnie  
 
Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Jarosik  
Uważam że niedobór w MZK środków obrotowych nie maleje tylko wzrasta 
pomimo zwiększenia dotacji.Jest to około 900 tys. złotych. Co miasto planuje z 
tym zrobić   
 
Wiceprezydent Miasta – Stanisław Rybski  
Pracownicy MZK żądają  podwyżek płac. Przedsiębiorstwo MZK jest winne 
dużo pieniędzy za opłaty paliwowe. Jest problem finansowy i prawny. Musimy 
opracować strategię aby wybrnąć z tej sytuacji w kilku wariantach. Sprawy 
toczą się w sądzie   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego sprawozdania Prezydenta Miasta 
z działalności MZK za 2003 rok . Do proponowanego sprawozdania radni Rady 
Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym  zostało ono  poddane pod głosowanie  
radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie  
Za -15 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
 
Ad. do pkt 19 
  
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie   
Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej – opiniuje 
pozytywnie  
Rewizyjna – opiniuje pozytywnie   
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanego sprawozdania Prezydenta Miasta 
dotyczącej zamówień publicznych udzielonych przez Miasto  w 2003 roku . Do 



proponowanego sprawozdania radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po 
czym  zostało ono  poddane pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie  
Za -17 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Sprawozdanie zostało przyjęte.  
 
Ad. do pkt 20  
 
Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie   
Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej – opiniuje 
pozytywnie  
Komisja Rodziny i Opieki Społecznej – opiniuje pozytywnie  
Komisja Oświaty- opiniuje pozytywnie   
Komisja Kultury, Sportu i Turystyki – opiniuje pozytywnie   
Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska – opiniuje pozytywnie  
Komisja Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców – opiniuje pozytywnie   
Samorządy Osiedlowe – opiniują pozytywnie  
   
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   
Proponuję aby informacje były rozpatrywane razem a oddzielnie odbyło się 
głosowanie   
Otwieram dyskusję odnośnie proponowanych informacji Prezydenta Miasta. Do 
proponowanych informacji  radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym  
zostały ono  poddane pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  
  
Głosowanie pp. 1 
Za -17 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Informacje  zostały przyjęte.  
 
Głosowanie pp. 2 
Za -17 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Informacje  zostały przyjęte.  
 
Głosowanie pp. 3 
Za -17 głosów,   



Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Informacje  zostały przyjęte.  
 
Głosowanie pp. 4 
Za -16 głosów,   
Przeciw - 1 głos,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Informacje  zostały przyjęte.  
 
Ad. do pkt 21  
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Kotowski   
Czy ktoś wnosi uwagi do informacji pracy  Prezydenta Miasta Ostrołęki w 
okresie od 1 kwietnia  2004 roku do 31 maja   2004 roku  
Uwag nie wniesiono. Informacja została przyjęta.   
 
Ad. do pkt 22 – odpowiedzi  
 
Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  
 
dla radnej Agnieszki Tańskiej  
Prowadzone są rozmowy z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego, lecz 
wymaga to jednak czasu. Mam nadzieję , że w okresie 15 miesięcy  uda się to 
sprawę załatwić.  
 
dla radnego Krzysztofa Majkowskiego  
Radni w komisji zdecydowali że należy udzielić absolutorium w stosunku do 
byłego prezesa i byłego szefa Rady Nadzorczej . Przyjąłem tą propozycję i 
wnioskowałem za udzieleniem absolutorium dla tych osób. Uważam , że sprawa 
jest nagłośniona bardzo zajęły się nią organy ścigania należy poczekać jaki 
będzie finał jej. Jeżeli stanowisko w komisji radnych było pozytywne 
przychyliłem się również i ja do niego udzielając absolutorium.   
 
Pozyskaliśmy dzięki przychylności budynek na Oś” Stacja” być może w tym 
roku gdy pozyskamy pieniądze będzie remontowany i oddany do użytku. 
Również są rozpatrywane dwa budynki jeden na ulicy Turskiego w gminie 
Rzekuń  który jest własnością elektrowni , zaś drugi budynek po zakładach 
mięsnych który bez akceptacji gminy nie może być przeznaczony pod 
mieszkania. Jeżeli chodzi o budynek na ulicy Korczaka nie ma odpowiedzi 
syndyka masy upadłościowej. Nie przewiduję że miasto ten budynek będzie 
mogło kupić.   
 
 



Wiceprezydent  Miasta – Agnieszka Mieczkowska  
 
dla radnego Krzysztofa Majkowskiego  
Z władzami miasta Łomży takie rozmowy zostały przeprowadzone zaś zachodzi 
problem, że właścicielem gruntu gdzie ma być  wysypisko jest gmina 
Miastkowo. Bez wójta gminy Miastkowo rozmowy nie mogą być 
przeprowadzone. Właściciel który ma w posiadaniu plan zagospodarowania 
przestrzennego decyduje o wszystkim. Jeżeli nasze przedsięwzięcia nie uda się 
realizować w takim wariancie jakim zakładamy, będziemy myśleć o czym 
innym. Myślę że gmina Miastkowo będzie chciała czerpać z tego wysypiska 
dochody do swego budżetu.   
 
Środki w sprawie systemu odbioru ścieków będą pochodziły z Powiatowego 
Funduszu w kwocie 3 mln złotych.    
 
Na obecną chwilę są złożone 3 wnioski OSM, Spółdzielni „ Eskulap” i Szklany 
Dom. Wymóg spełnia w obecnej chwili 1 wniosek i będzie on przedstawiony 
Radzie Miejskiej na najbliższej sesji.    
 
dla radnego Grzegorza Płochy  
Zarówno Straż Miejska jak i Komisja Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych prowadzą intensywne prace polegające na systematycznych 
kontrolach. W każdym przypadku jeżeli mamy jakiś sygnał Straż Miejska i 
ludzie z komisji natychmiast reagują. Jeżeli widzicie państwo jakieś przypadki 
że ktoś nagminnie nie przestrzega prawa proszę zgłaszać do Straży Miejskiej  
. 
Wiceprezydent Miasta – Stanisław Rybski  
 
dla radnego Grzegorza Płochy  
Z informacji wynika że woda w mieście jest sukcesywnie badana przez Sanepid 
w Ostrołęce. W obecnej chwili woda nie zagraża zdrowiu i życiu ludzkiemu. 
 
Wiceprezydent  Miasta – Agnieszka Mieczkowska  
 
dla radnej Marii Skibniewskiej  
Aktualnie robiony jest projekt wykonawczy  w sprawie wyasfaltowania ulicy 
Astrowej. Nie ukrywam że wchodzą na to wysokie  środki finansowe. Projekt 
podwykonawczy mamy, a inwestycję planujemy rozpocząć  pod koniec 
września.   
Obiecuję że na jesieni  zostaną wykonane nowe nasadzenia krzewów przy ulicy 
ks. Pędzicha jak tylko pozwoli nam na to pogoda.   
 
  



dla radnego Andrzeja Kanii 
   
1/ Za kwotę 60 złotych w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji  można wykupić 
miesięczny abonament i otrzymać fakturę VAT.  
2/ Jeśli chodzi  o interpelację radnego Andrzeja Kanii wnoszę do Pana 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby zastosować art. 68 Statutu Miasta z 
którego wynika , że rozpatrzenie interpelacji na posiedzeniu Rady Miejskiej 
obejmuje informacja o treści interpelacji , oraz udzielenie przez interpelowanego 
odpowiedzi. Interpelant może się zwrócić do interpolowanego o udzielenie 
dodatkowych wyjaśnień. Odpowiedź na interpelację nie może trwać dlużej nix 
10 minut, a udzielenie dodatkowych wyjaśnień nie dłużej niż 5 minut.  
Konieczne jest aby Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Radę 
Miejską o złożonych interpelacjach i odpowiedziach Rady. Została udzielona 
odpowiedź radnemu na pierwszą interpelację w terminie 14 dni. Jeżeli sprawy 
dotyczą pytań szczegółowych to zapraszam radnego do Urzędu Miasta. 
Wszystkie dokumenty zostaną udostępnione radnemu . Nadmieniam również że 
Pan Andrzej Kania nie uczestniczył w posiedzeniu Komisji Gospodarki 
Technicznej  jak było omawiane zagadnienie przez technologów i projektantów.    
Chciałabym uzupełnić odpowiedź na interpelację złożoną na piśmie przez 
radnego Andrzeja Kanię dotyczącą:  
- czy i jaką kwotę wpłaciły gminy do kasy miejskiej  
- czy udział finansowy gmin zawarty jest w tej dokumentacji  
- ile kilometrów sieci zaprojektowało na każdej gminie miasto i jaki to stanowi 
udział  
Odp:  
Gminy do kasy miejskiej nie wpłaciły żadnej kwoty ani miasto nie sfinansowało 
żadnej dokumentacji na terenie gmin.  
To co wykonała firma „ Prokom” jest również i udział gminy Olszewo Borki i 
gminy Rzekuń. Gmina Olszewo Borki za swój projekt płaci we własnym 
zakresie. Udział gminy Olszewo Borki bez podatku VAT wynosi 7 mln złotych , 
a z podatkiem VAT 9 mln złotych. Od razu było wiadomo , że gmina Rzekuń i 
Lelis nie wchodzą razem tylko każdy robi dokumentację we własnym zakresie.   
Udział jak wspomniałam w gminie Olszewo Borki bez podatku wyniesie 7 mln 
złotych a z podatkiem 9 mln złotych.       
 
Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  
 
dla radnej Agnieszki Bałazy   
Jako miasto nie jesteśmy właścicielami tego obiektu. Jeżeli KUL będzie 
proponował studia zaoczne i wieczorowe odpłatne nigdy nie pozyska 
kandydatów. Wchodzi również i odległość jaka dzieli Przytuły od Ostrołęki. 
Myślę że jeżeli byłyby to studia dzienne jest szansa powodzenia. Z informacji 



prasowych wynika że właścicielem budynku może stać się Agencja Rynku 
Rolnego.  
 
Skwerek który dzierżawił Pan Deptała jest on w planie do zagospodarowania 
przestrzennego. Nie zamierzamy wystawić tego placu na stałe 
zagospodarowanie.   
 
Wydam polecenie swoim służbom miejskim, aby objechały miasto i 
wyegzekwowały zgłoszone przez radną nieprawidłowości odnośnie  znaków 
drogowych na obrzeżach miasta.  
 
dla radnego Wojciecha Zarzyckiego   
Na dzień dzisiejszy nie wpłynęło do mnie formalne zgłoszenie , zaś posiadam 
tylko wiedzę przekazaną przez radnego Wojciecha  Zarzyckiego. Jeżeli wpłynie 
do mnie takie zgłoszenie na piśmie ustosunkuję się w formie pisemnej. Jeżeli  
„INTERCELL”  chce wyłożyć sporą kwotę na taką inwestycję / boisko/ , to 
uważam że należy jako miasto poprzeć sprawę .  
 
dla radnego Sławomira Kota  
Chciałbym odpowiedzieć jednoznacznie że i  mnie też serce boli , że z 6 dębów 
3 dęby będą wycięte. Komisja Ochrony Przyrody przegłosowała wariant 
wycięcia tych drzew. Jeżeli te drzewa pozostawimy to nie będzie  możliwe 
przebudowanie  ulic 11 Listopada – Witosa na rondo. Uważam że żadne drzewo 
nie jest warte życia ludzkiego .Ta inicjatywa pozwoli  nam również  zrobić 
dogodny dojazd do Urzędu Pracy.  
 
dla Przewodniczącego Osiedla – Andrzeja Rykowskiego  
Plac na którym prowadzona jest  inwestycja jest placem prywatnym. Właściciel 
wyraził zgodę zaś miasto wyraziło swoją opinię , że punkt może być tylko 
tymczasowy. Czy punkt pozostanie gdy upłynie termin  zależeć to będzie od 
opinii  Powiatowego Inspektora Sanitarnego który ma obowiązek wydania takiej 
opinii 
 
dla radnego Tadeusza Jarosika  
Bank PKO BP był użytkownikiem wieczystym tego gruntu. Poinformowano nas 
że prawo użytkowania wieczystego zostało sprzedane w przetargu. .W obecnej  
chwilę czekamy na umowę sprzedaży tego gruntu , zaś miastu przysługuje z 
mocy prawa pierwokup. Jeżeli jest nowy właściciel prawa użytkowania 
wieczystego to handlowcy nie będą mogli  korzystać z tego gruntu.  
 
 
 
 



Ad. do pkt 23  
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram dyskusję odnośnie przyjęcia Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej i 
Komisji Rady na II półrocze 2004 roku  
Do proponowanego Planu Pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady na II półrocze 
2004 roku  radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym  został on  
poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej. 
  
Głosowanie  
Za -15 głosów,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Plan został przyjęty.   
 
W punkcie Komunikaty i Sprawy Organizacyjne Rady Miejskiej  
Przewodniczący Komisji Prawa Porządku Publicznego i Współpracy z 
Samorządami Mieszkańców Lech Wołczuk wystąpił z propozycję ,aby  radni 
Rady Miejskiej wyrazili swoją opinię co do  umieszczenia w mieście 2 punktów  
kamer  tj. Pl. Bema – obejmująca most  Madalińskiego i skrzyżowanie ulic 
Kilińskiego – Goworowska.  
Radni Rady Miejskiej wyrazili zgodę na w/w  proponowaną  przez 
Przewodniczącego Lecha Wołczuka lokalizację kamer w mieście  i  zrobienie  
ich w pierwszej kolejności .Zostało to przegłosowane 8 głosami za.  
 
Ad. do pkt 24 – Sprawy różne  
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Kotowski   
Odczytał treść  pisma które wpłynęło do Kancelarii Rady Miejskiej od firmy 
SPH w Ostrołęce. Pismo zostało skierowane do Komisji Prawa Porządku 
Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców w celu dalszego 
rozpatrzenia.  
  
Ad. do pkt 25  
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Kotowski   
Zamykam obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce. Dziękuję 
wszystkim za przybycie i dużą wytrwałość.   
 
 
 Protokółował:                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
Andersz Wojciech                                          w Ostrołęce  
  
                                                                /-/Janusz Józef Kotowski  
 
 


